



競選 2019/2020 年度常務委員提名表格

1. 本人〔提名人〕_____〔正階全名〕香港汽車會會員號碼_____現提名_____〔參選人正階全名〕參選香港汽車會 2019/2020 年度常務委員會委員，並於 2019 年 9 月 19 日(星期四) 香港汽車會周年會員大會後履任。

日期 _____ 簽署 _____

2. 本人〔和議人〕_____〔正階全名〕香港汽車會會員號碼_____現提名_____〔參選人正階全名〕參選香港汽車會 2019/2020 年度常務委員會委員，並於 2019 年 9 月 19 日(星期四) 香港汽車會周年會員大會後履任。

日期 _____ 簽署 _____

本人〔參選人〕_____〔正階全名〕香港汽車會會員號碼_____現願意接受上述提名。

日期 _____ 簽署 _____

* 本人(參選人)知悉，依據會章第 22.5.1 條，在本人獲提名時，必須是香港汽車會合格會員及會籍不少於一年。請將填妥之提名表格連同參選人之履歷及照片乙張，一併於 **2019 年 7 月 8 日(星期一) 下午五時前** 郵寄或遞交至香港汽車會(九龍油麻地彌敦道 391 號地下)。

NOMINATION FORM FOR ELECTION TO THE GENERAL COMMITTEE 2019/2020

1. I, (Proposer) _____ (Full Name in Block Letters) HKAA Membership No. _____ hereby nominate _____ (Full Name in Block Letters) for 2019/2020 election as a member of the General Committee of Hong Kong Automobile Association to take office after the Annual General Meeting of the Association to be held on Thursday, 19 September 2019.

Date _____ Signature _____

2. I, (Secunder) _____ (Full Name in Block Letters) HKAA Membership No. _____ hereby nominate _____ (Full Name in Block Letters) for 2019/2020 election as a member of the General Committee of Hong Kong Automobile Association to take office after the Annual General Meeting of the Association to be held on Thursday, 19 September 2019.

Date _____ Signature _____

I, (Candidate) _____ (Full Name in Block Letters) HKAA Member No. _____ hereby accept the above nomination.

Date _____ Signature _____

* I (candidate) understand that pursuant to the provisions of Article 22.5.1, I shall, at the time of my nomination, have been a member in good standing for a period of not less than one year from the date of my admission to membership. The completed nomination form, the candidate's CV and 1 photo must be delivered or posted to the Hong Kong Automobile Association Headquarters at 391 Nathan Road, Kowloon on or before **5:00 p.m. Monday, 8 July 2019.**